

# Memperluaskan jaringan strategik pengajian Islam



REKTOR Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) bersama Pemangku Rektor Dagestan Institute of Humanities, Gadzhidadayev Magomed Zayirbegovich selepas memeterai penandatanganan Memorandum Persefahaman (atas). Manakala gambar kanan, Rektor UNISSA bersama Rektor Universiti Islam Kunta Haji, Republik Chechen, Mutushev Abdurahim Abdul Mezhitovich selepas bertukar dokumen perjanjian.



Siaran Akhbar dan Foto : Universiti Islam Sultan Sharif Ali

**BANDAR SERI BEGAWAN,** Jumaat, 14 Februari. - Dalam usaha memperkembangluaskan penglibatan masyarakat antarabangsa dalam bidang kerjasama strategik dan mempromosi tawaran pendidikan Islam yang lebih komprehensif, Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) mengadakan sesi lawatan dan perbincangan diteruskan dengan memeterai penandatanganan Memorandum Persefahaman (MoU) dengan beberapa buah universiti di Makhachkala, Republik Dagestan dan Grozny, Republik Chechen.

Dalam kunjungan pertama ke Makhachkala, rombongan UNISSA yang diketuai oleh Rektor UNISSA, Dr. Haji Norarfan bin Haji Zainal berpeluang membuat pertemuan dengan Mufti Republik Dagestan, Sohib As-Samahah Sheikh Ahmad Afandi Abdulaev dan Timbalan-Timbalan Mufti, Sheikh Ahmad Kahaev dan Dr. Shihabuddin Guseynov.

Sesi perjumpaan dengan pelajar-pelajar Dagestan Islamic University (DIU) juga diadakan dan merupakan kunjungan balas Rektor UNISSA, di mana sebelum ini pihak rombongan DIU pernah berkunjung ke UNISSA dan memeterai Penandatanganan MoU.

Setakat ini, UNISSA pernah menerima Pelajar-pelajar UID seramai enam orang untuk mengikuti pengajian Program Bahasa Inggeris bagi tempoh satu tahun pengajian.

Rombongan UNISSA juga berkesempatan membuat perjumpaan bersama Tenaga Pengajar dan Pelajar-pelajar Dagestan Institute of Humanities. Melalui perjumpaan ini, UNISSA berjaya melebarkan hubungan kerjasamanya dengan penandatanganan MoU yang dilaksanakan oleh Rektor UNISSA bersama dengan Pemangku Rektor Dagestan Institute of

Humanities, Gadzhidadayev Magomed Zayirbegovich.

Di Makhachkala juga, rombongan diberi kesempatan mengadakan kunjungan hormat kepada Menteri Dasar Kebangsaan dan Hal Ehwal Ugama Dagestan, Yang Berhormat Enrik Muslimov di Pejabat beliau, seterusnya berkesempatan mengunjungi Pedagogical College dan Medical College, iaitu di bawah seliaan Pejabat Mufti Dagestan.

Sepanjang pertemuan dengan tenaga pengajar dan pelajar-pelajar di institusi pengajian tinggi, Dagestan, Rektor UNISSA diberi penghormatan untuk menyampaikan ucapan, antaranya ialah agar hubungan di antara UNISSA dan Dagestan perlu terjalin dengan ikatan silaturrahim yang kuat walaupun dari sudut

geografinya kedudukan Brunei dan Rusia begitu jauh kedudukannya.

Namun persamaan dari segi fahaman akidah ahli Sunnah Waljamaah dan aliran Mazhab Shafi'i menunjukkan bahawa corak pendidikan Islam di antara dua benua tidak jauh berbeza.

Makhachkala adalah ibu kota Republik Dagestan, yang terletak di Selatan Rusia dan mempunyai jumlah 95 peratus penduduk Islam. Sementara di Grozny, Republik Chechen, rombongan UNISSA telah berpeluang membuat kunjungan hormat kepada Mufti Republik Chechen, Sohib As-Samahah Sheikh Salah Mezhiyev Dalam perjumpaan ini, Rektor UNISSA menyuarakan rasa kagumnya terhadap masyarakat Islam di Rusia khususnya di Chechen yang begitu kuat dalam memperjuangkan kehidupan beragama.

Republik Chechen mempunyai majoriti penduduknya beragama

Islam dan sebuah wilayah yang sedang giat berkembang menuju ke arah pembangunan infrastruktur dan kemajuan mengikut arus kemajuan global.

Penandatanganan MoU dengan Universiti Islam Kunta Haji, Rusia (UIR) dimeterai di Grozny. Bagi pihak UNISSA ditandatangani oleh Rektor UNISSA, sementara UIR ditandatangani oleh Rektor universiti tersebut, Mutushev Abdurahim Abdul Mezhitovich.

Perbincangan di antara kedua belah pihak bersetuju untuk melaksanakan kerjasama strategik dalam bentuk pertukaran pelajar, tenaga pengajar dan pembangunan program akademik. Dalam perjumpaan ini juga, Rektor UNISSA menyambut baik

jalinan kerjasama yang akan dilaksanakan mengikut program - program yang ditawarkan di UNISSA, sama ada dalam Bidang Pengajian Akademik atau Penyelidikan. Beliau juga berharap agar adanya warga Rusia yang akan melanjutkan pelajaran ke UNISSA dalam program jangka panjang atau pendek.

Kunjungan Rektor di kedua-dua buah Wilayah Rusia adalah untuk mengukuhkan hubungan kerjasama strategik di antara Brunei Darussalam bersama Rusia, khususnya dalam bidang pendidikan dan dakwah Islam, di samping untuk membuka jalan untuk mengadakan Program Pertukaran Pelajar mengikut Skim Bahasa di UNISSA.



REKTOR UNISSA bersama Mufti Republik Chechen, Sohib As-Samahah Sheikh Salah Mezhiyev.

## Pusat-pusat Kursus Ibadat Haji

Siaran Akhbar : Kementerian Hal Ehwal Ugama

**BANDAR SERI BEGAWAN,** Jumaat, 14 Februari. - Dengan hormat sukacitanya dimaklumkan bahawa Jabatan Urusan Haji, Kementerian Hal Ehwal Ugama melalui Bahagian Bimbingan Haji dan Umrah akan mengadakan Kursus Ibadat Haji bagi Musim Haji Tahun 1441H / 2020M pada setiap Jumaat dan Ahad sebanyak 12 sesi bermula jam 8.00 pagi hingga 10.00 pagi secara serentak di keempat daerah bermula 14 Februari 2020M hingga 12 April 2020M di Pusat-pusat Kursus masing-masing.

Tarikh-tarikh kursus Ibadat Haji tersebut ialah pada 14, 16, 21 dan 28 Februari 2020M; 1, 6, 8, 13 Mac 2020M; dan 3, 5, 10, 12 April 2020M.

Manakala Pusat-Pusat Kursus Ibadat Haji ialah :-

Bagi Daerah Brunei dan Muara di Sekolah Ugama Lambak Kanan, Jalan 1, Kampung Lambak Kanan; Sekolah Ugama Pengiran Anak Puteri Amal Umi Kalthum Al-Islam, Kampung Mulaut; Sekolah Ugama Pengiran Anak Puteri Hafizah Sururul Bolkiah, Berakas; dan Sekolah Ugama Sungai Besar, Kampung Sungai Besar.

Sementara Daerah Belait ialah Sekolah Ugama Paduka Seri Begawan Sultan Omar Ali Saifuddin, Kuala Belait; dan Sekolah Ugama Pengiran Anak Puteri Rashidah Saadatul Bolkiah, Pekan Seria.

Manakala Daerah Tutong di Sekolah Ugama Pengiran Anak Puteri Norain, Daerah Tutong dan Daerah Temburong di Sekolah Persediaan Arab Temburong, Daerah Temburong.

Sehubungan dengan itu, semua bakal-bakal Jemaah haji yang terpilih untuk menunaikan Ibadat Haji Bagi Tahun 1441H / 2020M adalah dikehendaki hadir untuk mengikuti kursus-kursus ibadat haji yang telah diatitkan di pusat-pusat kursus yang telah dipilih.